

运行证明

Operation Certification

江苏神马电力股份有限公司为 500kV 长寿变电站、陈家桥变电站工程提供 24 支变电站复合绝缘子。

Jiangsu Shemar Electric Co., Ltd. provided 24 pieces of substation composite insulators for 500kV Changshou substation and Chenjiaqiao substation.

供货清单如下：

The supply list is as follows:

应用设备 Application Equipment	电压等级 Voltage grade	变电站绝缘子类型 Type of Substation Composite insulator	供货数量 Quantity
GIS	500kV	空心复合绝缘子 Hollow composite insulator	24

2014 年 11 月，500kV 长寿变电站、陈家桥变电站工程成功投入运行。

In Nov 2014, 500kV Changshou substation and Chenjiaqiao substation were successfully put into operation.

500kV 长寿变电站、陈家桥变电站工程位于中国重庆市，有高温、高湿的特殊工况。

500kV Changshou substation and Chenjiaqiao substation are located in Chongqing City of China, with special working condition of high temperature and high humidity.

至今为止, 该变电站内神马所提供的所有的变电站复合绝缘子均运行状态良好, 无任何质量事故; 对复合外绝缘未进行任何针对性维护。

Till now, Shemar' s substation composite insulators are all in good condition without any quality accident. No specific maintenance was carried out on the composite external insulation.

特此证明。

Hereby certificate

单位名称: (公章)

Office Sealing:

日期: 2020. 6. 17

Date:

